
                                                          Protokół z L sesji
   Rady Miejskiej w Rynie 

                                                                    z  25 sierpnia  2010 roku                                           

Obrady odbywały się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy Ryn 
w godz.15,00 do 16,40.

W obradach uczestniczyli:
Radni Rady Miejskiej
Burmistrz Miasta i Gminy Ryn – Józef Karpiński
Sekretarz Gminy – Barbara Kowalska
Skarbnik Gminy  - Irena Olszewska
Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych         
Mieszkańcy Miasta i Gminy

 Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
4.  Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w  okresie  
    między  sesjami.
5. Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między sesjami.
6.  Informacja o nowych aktach prawnych.
7. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych.
8. Odpowiedzi na wnioski, zapytania i interpelacje.
9.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy   Ryn  nieruchomości 
      Skarbu Państwa przy ul. Zielonej w Rynie.                                                                      
10.  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy   Ryn  nieruchomości 
      Skarbu Państwa  w obrębie miasta Ryn.                                                                        
11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/10 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/11 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                             
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/7 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/8 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/9 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                
16.  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 243 w Jeziorku.  
17. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości w Krzyżanach.
18. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 95 w obrębie wsi Skop.
19. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 20/3 w Sterławkach
      Wielkich.                                                                                                                        
20. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działek nr 138/31, nr 138/32,
      138/33 i nr 138/34 w Rynie.                                                                                           
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Ryn na rok 2010r.         
22. Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG ( przedłożonej na poprzedniej sesji). 
23. Rozpatrzenie skargi z dn.03.08.2010r.na działalność Burmistrza MiG.                        
24. Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.                                                           
25. Sprawy różne.
26. Zamknięcie posiedzenia.
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Ad.1 Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia obrad L sesji Rady Miejskiej dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Jaroslaw Guz.
Przewodniczący,  na  podstawie  listy  obecności,  stwierdził  prawomocność  obrad.  W  trakcie 
stwierdzenia prawomocności w sesji uczestniczyło 15 radnych.

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński  – Burmistrz MiG -  uroczyście wręczył Pani Izabeli  Ćwik akt nadania stopnia 
awansu zawodowego nauczyciela mianowanego.
Pani I.Ćwik złożyła ślubowanie następującej treści :
"Ślubuję rzetelnie pełnić mą powinność nauczyciela wychowawcy i opiekuna młodzieży, dążyć 
do pełni rozwoju osobowości ucznia i własnej, kształcić i wychowywać młode pokolenie w 
duchu umiłowania Ojczyzny, tradycji narodowych, poszanowania Konstytucji Rzeczypospolitej 
Polskiej" .

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG- złożył gratulacje uczniowi Karolowi Radywoniuk za zajęcie 
I miejsca w Wojewódzkim Konkursie Przedmiotowym z przyrody oraz Michałowi Pelc za zajęcie I 
miejsca w Mistrzostwach Województwa Szkolnego Związku Sportowego w tenisie ziemnym.
Burmistrz  MiG  wręczył  listy  gratulacyjne  rodzicom  uczniów,  a  także  nauczycielom  Pani  J. 
Przymorskiej i Pani R. Radziulewicz.

Ad.2 Przyjęcie porządku obrad.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG – wniósł o zdjęcie z porządku obrad punktów:

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/10 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                  
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/11 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                             
13. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/7 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                
14. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/8 w Skorupkach
      obręb Rybical.                                                                                                                 
15. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/9 w Skorupkach
      obręb Rybical.           

Przewodniczący Rady Poddał pod głosowanie porządek obrad  z zaproponowaną powyżej zmianą.
W wyniku głosowania, Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad ze  zmianą, w obecności 15 
radnych.

Ad.3 Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

Uwag do protokółu nie zgłoszono.
Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie, w obecności 15 radnych.

Ad.4 Informacje i komunikaty Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  w
        okresie  między  sesjami – brak działań w okresie między sesjami.
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Ad.5 Sprawozdanie Burmistrza o wykonaniu uchwał Rady i działalności w okresie między  
          sesjami. 
Sprawozdanie z realizacji uchwał - stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokółu.

Informacja o zarządzeniach wydanych przez Burmistrza MiG w okresie od 01.07 – 24.08.2010r.
− stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG poinformował, że:
1/ podpisana została  umowa na budowę Zakładu Utylizacji Odpadów w Spytkowie
2/ odbyło się posiedzenie Powiatowej Rady Zatrudnienia dotyczące analizy stanu bezrobocia
3/ ryńskie Kino „Łabędź” obchodziło  60 -lecie swego istnienia
4/ powołano komisję do odbioru inwestycji szkolnej; komisja dokonała odbioru budynku; trwają 
starania o uzyskanie decyzji wyrażającej zgodę na użytkowanie obiektu
5/ ogłoszono przetarg na o 
infrastruktury    technicznej dla turystycznego zagospodarowania nadbrzeża Jeziora   
Ryńskiego pn.: „Ryńskie Centrum Żeglarstwa”  pracowanie projektu budowlano –   
wykonawczego na budowę   

6/ ogłoszono przetarg na opracowanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
dla miasta Ryn
7/  ogłoszono przetarg na dostawę i montaż, wraz z uruchomieniem, wyposażenia kuchni w 
nowo   
wybudowanej świetlicy szkolnej z zapleczem żywieniowym przy Zespole Szkolno - 
Przedszkolnym w Rynie, ul. H. Sawickiej 5
8/ odbyło się posiedzenie powiatowej Komisji Bezpieczeństwa poświęcone bezpieczeństwu w
placówkach oświatowych oraz zagrożeniom wynikającym z prawa budowlanego

Ad.6  Informacja o nowych aktach prawnych.

Pani B. Kowalska – Sekretarz Gminy – poinformowała, że 30 lipca 2010 r. Minister Finansów wydał 
na podstawie komunikatu Prezesa GUS stosowne obwieszczenie i  dokonał  waloryzacji  stawek 
podatków lokalnych. Górne granice stawek kwotowych podatków: od nieruchomości, od środków 
transportowych oraz opłat:  targowej,  miejscowej,  uzdrowiskowej  i  od  posiadania psów będą w 
2011 r. o 2,6% wyższe w stosunku do stawek obowiązujących w 2010 r. 
Przypominiała radnym o obowiązku złożenia przez każdego radnego, w terminie do  12 września 
br. (tj. na dwa miesiące przed upływem kadencji) oświadczenia majątkowego. 

Ad.7 Wolne wnioski, interpelacje i zapytania Radnych. Ad.8 Odpowiedzi na wnioski, 
zapytania i interpelacje.

Pani A. Szymanek zapytała, czy w roku przyszłym będzie możliwość ubiegania się o karetkę, która 
stacjonowałaby w Rynie.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że starania o przywrócenie karetki będą czynione.

Pan M. Górski zapytał na czym ma polegać modernizacja nadbrzeża Jez. Ryńskiego.

Pan J. Karpiński – Burmistrz – odpowiedział, że planowana jest modernizacja budynku świetlicy na 
kapitanat portu, toalety, prysznice, pomosty pływające. Modernizacja planowana jest na   terenie 
należącym do gminy – na przestrzeni od Pana Boczulaka do Pana Jankowskiego.
Burmistrz  dodał,  że  na  realizację  tego  zadania  gmina  będzie  ubiegać się  o  środki  w ramach 
przynależności do Lokalnej Grupy Rybackiej.
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Ad.9 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy   Ryn   
         nieruchomości Skarbu Państwa przy ul. Zielonej w Rynie. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
                 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania na mienie 
komunalne gminy  Ryn nieruchomości Skarbu Państwa przy ul. Zielonej w Rynie. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/414/10 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokółu.

Ad.10  Podjęcie uchwały w sprawie przekazania na mienie komunalne gminy   Ryn   
            nieruchomości  Skarbu Państwa  w obrębie miasta Ryn. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
                 
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania na mienie 
komunalne gminy   Ryn  nieruchomości  Skarbu Państwa  w obrębie miasta Ryn. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/415/10 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokółu.

Ad.11 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/10 w Skorupkach
          obręb Rybical – punkt  zdjęty z porządku obrad.

Ad.12 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/11 w Skorupkach
           obręb Rybical – punkt  zdjęty z porządku obrad. 

Ad.13 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/7 w Skorupkach
          obręb Rybical – punkt  zdjęty z porządku obrad. 

Ad.14 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/8 w Skorupkach
          obręb Rybical – punkt  zdjęty z porządku obrad. 

Ad.15 Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia do sprzedaży działki nr 72/9 w Skorupkach
           obręb Rybical – punkt  zdjęty z porządku obrad. 

Ad.16  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 243 w Jeziorku.  

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
                 
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie przeznaczenia  do 
sprzedaży działki nr 243 w Jeziorku.                                                                            

Protokół z L sesji Rady Miejskiej w Rynie  z  25 sierpnia  2010 roku                                                                4



W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/416/10 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu.

Ad.17 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości
           w Krzyżanach.

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.
                 
Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie przeznaczenia  do 
sprzedaży nieruchomości  w Krzyżanach.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/417/10 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokółu.

Ad.18 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 95 w obrębie 
           wsi Skop.

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie przeznaczenia  do 
sprzedaży działki nr 95 w obrębie wsi Skop.
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/418/10 stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokółu.

Ad.19  Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działki nr 20/3 
           w Sterławkach  Wielkich. 

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący  Rady  poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały  w  sprawie przeznaczenia  do 
sprzedaży działki nr 20/3 w Sterławkach  Wielkich. 
W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/419/10 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokółu.
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Ad.20 Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży działek nr 138/31, nr 138/32,
          138/33 i nr 138/34 w Rynie.                                                                                           

Projekt uchwały przedstawił Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do 
sprzedaży  działek nr 138/31, nr 138/32, 138/33 i nr 138/34 w Rynie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/420/10 stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokółu.

Ad.21  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i Gminy Ryn na rok 2010r.         

Projekt uchwały przedstawiła Pani I. Olszewska – Skarbnik Gminy. Do przedstawionego projektu 
uchwały zaproponowała zmianę polegającą na:
1/ zmniejszeniu działu 010 - rolnictwo i łowiectwo - o kwotę 1.046 zł.
2/ zwiększenie  działu 900 – gospodarka komunalna i ochrona środowiska – paragraf 6060 -
    o kwotę 1.046 zł. - na zakup urządzeń na plac zabaw w Skopie.

Pan S.  Dąbrowski   -  Przewodniczący Komisji  Rozwoju Gospodarczego,  Finansów,  Rolnictwa i 
Turystyki poinformował, że komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Miasta i 
Gminy Ryn na rok 2010r. z zaproponowaną powyżej zmianą.        

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
Uchwała Nr L/421/10 stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokółu.

Ad.22 Rozpatrzenie skargi na działalność Burmistrza MiG ( przedłożonej na poprzedniej        
           sesji). Radnym dostarczono pismo Pana A. Wądołowskiego z dnia 17.08.10r.nawiązujące 
           do złożonej skargi.   

Przewodniczący Rady udzielił głosu Panu M.Szczebiot – Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej.

Pan M. Szczebiot – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił  projekt uchwały komisji z dnia 
19.08.10r.   sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Burmistrza  MiG  Ryn  -  wraz  z 
uzasadnieniem. ( Komisja Rewizyjna uznała skargę Pana A. Wądołowskiego za bezzasadną.)

Pan K. Jarosz zapytał jak przedstawia się sprawa naprawy dróg.

Pan  J.Karpiński  –  Burmistrz  Mig  –  odpowiedział,  że  aktualnie  drogi  gminne  są  przejezdne. 
Poprawa ich nawierzchni rozpocznie się po ustaniu opadów deszczu.

Przewodniczący Rady poddał  pod  głosowanie   projekt  uchwały  Komisji  Rewizyjnej  w sprawie 
rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza MiG Ryn ( uznania skargi za bezzasadną).

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została podjęta przez Radę jednogłośnie ( w 
obecności 15 radnych).
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Uchwała Nr L/422/10 stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokółu.

Ad.23 Rozpatrzenie skargi z dn.03.08.2010r. na działalność Burmistrza MiG.                        

Przewodniczący Rady odczytał treść skargi Pana L. Bociana na działalność Burmistrza MiG.
Skarga stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokółu.
Przewodniczący Rady stwierdził, że skarżący składa skargę w imieniu swojego syna, nie dołączył 
jednak zgody syna na złożenie skargi.

Pan  J.  Karpiński  –  Burmistrz  –  nadmienił,  że  właściciel  nieruchomości  otrzymywał  wszystkie 
niezbędne dokumenty, co potwierdzał własnoręcznym podpisem.

Pani  T.  Dąbrowska  –  radca  prawny  –  stwierdziła,  że  art.221  §  3  Kodeksu  Postępowania 
Administracyjnego stanowi,  że petycje, skargi  i  wnioski można składać w interesie publicznym, 
własnym lub innej osoby za jej zgodą. W związku z tym Rada Miejska powinna zwrócić się do 
Pana L. Bociana o dostarczenie takiej zgody.

Przewodniczący Rady zaproponował  wezwać Pana Leszka Bociana do przesłania,  w terminie 7 
dni od daty otrzymania wezwania,  pisemnego oświadczenia Pana Marcina Bociana wyrażającego 
zgodę  na  złożenie  przez  Pana   Leszka  Bociana   skargi   w  jego  imieniu,  pod  rygorem 
pozostawienia skargi bez rozpoznania.

Rada  Miejska  jednogłośnie  (  w  obecności  15  radnych  )  opowiedziała  się  za  wystosowaniem 
powyższego wezwania.

Ad.24 Przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.                                                           

Informacje  o  przygotowaniu  szkół  do  nowego  roku  szkolnego  –  w  załączeniu  do  niniejszego 
protokółu.

Pan J. Karpiński – Burmistrz MiG stwierdził, że miniony rok szkolny był dla szkół rokiem dobrym. 
Dodał, że nowy obiekt szkolny poprawi komfort nauczycielom oraz dzieciom. Budynek został już 
odebrany  przez  komisję.  Trwają  jeszcze  prace  związane  z  uzyskaniem  pozwolenia  na  jego 
użytkowanie.  

Pani A. Jucewicz – Zastępca Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu poinformowała, 
że komisja zajmowała się podsumowaniem minionego roku w szkołach, a także przygotowaniami 
do nowego roku szkolnego.
Komisja  nie  wniosła  uwag  do  przedłożonych  przez  szkoły  sprawozdań.  Pracę  szkół  oceniła 
pozytywnie.
Pani A. Jucewicz dodała, że bardzo  cieszy się z  nowego obiektu szkolnego. 

Pan R.Norko zapytał o liczbę dzieci w Szkole Podstawowej w Skopie.

Pani A. Jucewicz odpowiedziała że w Skopie uczy się 15 dzieci.

Pan R. Norko zapytał, czy jest sens utrzymywania tej szkoły.

Pan  J.  Karpiński  –  Burmistrz  podkreślił,  że  trzeba  powiedzieć  wprost,  że  jest  to  ostatni  rok 
funkcjonowania szkoły w Skopie i Sterławkach Wielkich.
Burmistrz poinformował, że  rozstrzygnięto przetarg na dowóz dzieci do szkoły. Przetarg wygrała 
firma z Olszewa, która zaproponowała cenę o 70 groszy niższą za 1 km od drugiego oferenta. 
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Ad.25 Sprawy różne – nie zgłoszono.

Ad.26 Zamknięcie posiedzenia.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął L sesję Rady Miejskiej 
w Rynie.
 

Protokółowała:                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej

Bożena Dybała
                                                                                                         Jarosław Guz
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